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http://www.geocaching.com/
The sport where YOU are the search engine.


	This is part of a worldwide game dedicated to GPS (Global Positioning System) users, called GPS Stash Hunting, or Geocaching. The game involves a GPS user hiding "treasure" (this container and its contents), and publishing the exact coordinates so other GPS users can come on a "treasure hunt" to find it.

	أنها لعبة عالميه يمارسها مستخدمي أجهزة ألـ(جي بي أس) وتعرف بإسم (جيوكاشينج). وبها يخفي مستخدم الجي بي أس كنز وهو عادة ما يكون علبه بلاستيكيه شفافه تحتوي على دفتر صغير وقلم مع بعض الحاجيات التي ممكن أن يأخذها لاعب آخر للذكرى. بعد أخفائها يقوم اللاعب بإعطاء احداثيات موقع الكنز بصفحة الإنترنت المذكورة أعلاه

	The only rules are: if you take something from the stash, you must leave something for the stash (but nothing illegal or harmful), and you must write about your visit in the logbook.

	قوانين اللعبة بسيطة ، اذا رغبت الإحتفاظ بذكرى من محتويات الكنز ، يجب عليك وضع بديل لها في العلبة مع تدوين ذلك في الدفتر المرفق.

	IF YOU FOUND THIS CONTAINER BY ACCIDENT:

	إذا وجدت الكنز أو الوعاء بالصدفه ، فأهلا وسهلا بك مشاركا معنا. ونرجوا الحرص على النقاط التاليه

	- Please do not move or vandalize the container. The real treasure is just finding the container and sharing your thoughts with everyone else who finds it.
	- لا تحرك أو تخرب الوعاء ، حيث أن المتعة تكمن بالعثور على الكنز ومشاركة الجميع مشاعرك وأفكارك حين وجدته.

	- If you wish, go ahead and take an item. But please also leave something of your own for others to find, and write it in the logbook.


	- إن شئت ، بإمكانك أخذ أحد محتويات الكنز ، ولكن نرجوا المشاركة بوضع قطعه بديلة تخصك ، والكتابه في الدفتر.

	If possible, let us know that you found it, by visiting the website listed below. The GPS Stash Hunt is open to everyone with a GPS and a sense of adventure. There are hundreds of sites all over the world. Visit our website if you want to learn more, or have any comments.
	نود أن نذكركم بتوثيق اكتشافكم هذا في موقع الإنترنت المذكور في أعلى هذه الورقة ، والمشاركة متاحه لجميع من يستخدم جهاز جي بي أس ويجد متعه بالمغامرة. زوروا موقع الإنترنت للإستعلام أو لترك أي ملاحظات.


